
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 6. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1323
Vil ministeren redegøre for, hvorfor de statslige målinger i Haderslev Fjord i sin tid 
stoppede, og om ministeren atter vil sætte målinger i gang af tilstanden i fjorden, jf. at 
kommunen og spildevandsselskabet gerne vil kunne følge udviklingen? Endvidere bedes 
ministeren redegøre for, hvad det vil koste at genoptage målingerne af fjordens tilstand.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen 
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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